
Bestyrelsesmøde 9.maj 2024 hos Niels 

 

 
     1.    Generalforsamling 2024 

            Bestyrelsen har gennemgået indkaldelse med ændringer. 

            Kontingentet foreslås hævet. 

 

2. Grøften ved Fyrrevej 

 Problemet med klap ud mod havet, der stoppes til. Vi kan forudse kommende 

oversvømmelser. Jens taler med Kongeparten og G1, også undersøge Kommunens ansvar. 

 

3. Vejene 

Ødelægges af tung trafik og pakkebude. Vejmanden regner med at få en vejhøvl til efteråret 

 

              


